
До доц. д-р Тодор 

Чобанов –  

заместник-кмет на 

столична община 

 

Становище относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските 

самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските 

училища на територията на Столична община 

 

Здравейте! 

От горепосочената наредбата става ясно, че възнамерявате да премахнете допълнителната 

точка за дете, посещаващо СДЯ или ЧДЯ, присъстваща в списъка с ясли, които предоставят 

точка за държавен прием. Това е нещо, което не трябва да се случва защото: 

1. Поставяте родителите в заварено положение, без право на избор или реакция. 

2. Подлагате децата на повторно теглене, което ще затрудни родителите, които са били 

длъжни да се върнат на работа, защото детето им е било прието. 

 

Предлагам: 

1. Точката да не бъде премахната. 

2. Точката да бъде премахната с гратисен период, който да не засяга текущата учебна 

година и следващия прием май месец, за да няма родители, поставени в заварено 

положение. 

 

С уважение, 

Калина Макавеева 

 


